



FSICA
The 14th Council

Honorary Legal Adviser
Ms Rebecca Ho

Date : 20 June 2011
To : All Members
From : Tony Ip - Hon. Secretary
Re : FSICA Annual General Meeting 2011

Chairman
Mr Peter O.K. Lam

Dear members,

Affiliate Member

Vice Chairman
Mr Michael M.K. Lam

Thank you for your kind support given to the Association over the past twelve months. I represent the 14th Council and would like to notify you of the forthcoming AGM 2011 which will be held on 5 August 2011 (Friday) at the Ballroom of Royal Plaza Hotel, 193 Edward Princes Road West, Mongkok, Kowloon..

Hon. Secretary
Mr Tony W.H. Ip

The Annual General Meeting (AGM) of the Association will be held prior to the Dinner buffet. The meeting will be started on time at 7:15pm.

Hon. Treasurer
Mr P.S. Ho

I cordially invite you all to be present at the meeting and thank you for your kind attention.

Council Member
Mr C.K. Chan
Mr Eric P.L. Kan
Mr Eric K.Y. Lai
Mr Charles C.M. Law
Mr Ken. C.K. Poon
Mr Rudolf K.C. Tam
Mr Wilson C.Y. Yau
Mr Eric C.T. Yung

Yours faithfully,

Tony Ip
Hon. Secretary

致各會員：

多謝各會員在過去一年的支持，本人謹代表第 14 屆董事會成員正式通知各會員本會將於 2011 年 8 月 5 日（星期五）假旺角帝京酒店〔香港九龍太子道西 193 號〕，召開 2011 會員週年大會。

Co-opted member
Mr Y.K. Kwong
Mr Tommy Poon
Mr Simon S.F. Tsang

會員週年大會（AGM）會議於下午 7:15 舉行，會後進行自助晚餐。

多謝支持！

葉允雄
名譽秘書